
INSTALLATION 
INSTRUCTIONS

Solid Surface 
Wall Panel



Please inspect the product immediately upon receipt for transit damage, missing packs/partsor manufacturing fault. Damage 
reported later cannot be accepted.Please handle the productwith care avoiding knocks and shock loading to all sides and 
edges of the glass.

Notes: Safety glass can not be re-worked.

Please read these instructions carefully before start of installation.
Special care should be taken when drilling walls to avoid hidden pipes or electrical cables.
Note: This product is heavy and may require two people to install.

Aftercare instructions
After use, your shower should be cleaned with soap and water, This is particularly importantin hard water districts where 
insoluble lime salts may be deposited and allowed to build up.
Cleaners of a gritty or abrasive nature should not be used, Care should be taken to avoidcontact with strong chemicals such as 
organic solvents and strippers.
Glass cleaners can be used but with caution, if in doubt contact the manufacturer of the cleanerin question.
Please keep these instructions for aftercare and customer service details.
This installation guide uses the shower base as the foundation.Adjust according to individual needs.

Panneau mural en solid surfaceInformations générales
Veuillez inspecter le produit dès sa réception pour vérifier qu'il n'a pas été endommagé pendant le transport, qu'il ne manque 
pas d'emballage ou de pièces et qu'il n'y a pas de défaut de fabrication. Manipulez le produit avec précaution en évitant les 
coups et les chocs sur tous les côtés et les bords du verre.

Remarques : Le verre de sécurité ne peut pas être retravaillé.

Veuillez lire attentivement ces instructions avant de commencer l'installation.
Une attention particulière doit être portée lors du perçage des murs afin d'éviter que des tuyaux ou des câbles électriques ne 
soient cachés.
Note : Ce produit est lourd et peut nécessiter l'intervention de deux personnes pour son installation.

Instructions d'entretien
Après utilisation, votre douche doit être nettoyée avec de l'eau et du savon. Ceci est particulièrement important dans les 
régions où l'eau est dure et où des sels de chaux insolubles peuvent se déposer et s'accumuler.
Il convient d'éviter tout contact avec des produits chimiques puissants tels que les solvants organiques et les décapants.
Les nettoyants pour vitres peuvent être utilisés mais avec précaution. En cas de doute, contactez le fabricant du nettoyant en 
question.
Conservez ces instructions pour le service après-vente et le service clientèle.

General Information

Instructions de pose







This installation guide uses the shower base as the foundation.Adjust according to individual needs.

Ce guide d'installation utilise le receveur de douche comme base.



Install the clips beforeattaching the wall panels.

Installer les clips avant de fixer les panneaux muraux.

After correctly positioning the wall panels in a stable installation areasecure them with screws

Après avoir correctement positionné les panneaux muraux dans une zone d'installation stable, 
fixez-les à l'aide de vis.



Use silicone sealant to evenlyapply 
along the long jointsbetween the wall 
panels.

Utilisez du mastic silicone pour appliquer 
uniformément le long des joints longs 
entre les panneaux muraux.

After correctly positioning the wall 
panels in a stable installation area, 
secure them with screws.

Après avoir correctement positionné les 
panneaux muraux dans une zone 
d'installation stable, fixez-les à l'aide de 
vis.



If you plan to install shower doors, please prepare the hole positions at this stage.Note: place 
the wooden board at the position where the upper wall hole of shower room needs to be 
installed.

Si vous prévoyez d'installer des portes de douche, préparez les emplacements des trous à ce 
stade. Remarque : placez la planche de bois à l'endroit où le trou du mur supérieur de la salle 
d'eau doit être installé.
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After correctly positioning the wall 
panels in a stable installation area, 
secure them with screws.

Après avoir correctement 
positionné les panneaux muraux 
dans une zone d'installation 
stable, fixez-les à l'aide de vis.

Use silicone sealant to apply evenly in the marked areas. Please waitat least 24 hours before use, and 
avoid getting it wet or moving itduring this time.

Utilisez un mastic silicone pour appliquer uniformément le produit dans les zones marquées. Attendez 
au moins 24 heures avant de l'utiliser, et évitez de le mouiller ou de le déplacer pendant cette période.
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